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Постоји могућност да Србија пре краја године поднесе кандидатуру за чланство у
Европској унији, изјавио председник Борис Тадић агенцији Анса. Предстојећи самит
Италија - Србија у Риму, прилика за дијалог о стратешкој сарадњи у области
комуникација, машинске индустрије и енергетике, рекао Тадић.

  

Председник Србије Борис Тадић изјавио је да постоји могућност да Србија пре краја
године поднесе кандидатуру за чланство у Европској унији.

  

"Тренутно веома пажљиво разматрамо најпогоднији датум за званично подношење
кандидатуре и врло је вероватно да ће се то догодити пре краја године", рекао је Тадић
италијанској агенцији Анса.

  

Тадић је изразио очекивање да ће предстојећи самит Италија - Србија у Риму бити
прилика за отварање дијалога о стратешкој сарадњи у области комуникација, машинске
индустрије, енергетике и сарадње региона.

  

"На свим тим пољима Италија и Србија имају изванредан потенцијал за сарадњу због
чега предстојећој посети придајемо огромну важност", рекао је Тадић у агенцији Анса
уочи посете Риму предвиђене за 13. новембар.

  

Тадић је истакао значај који за Србију има подршка Италије на политичком и економском
плану и у технолошком развоју а посебно на плану европске интеграције.

  

"Желим да захвалим (министру спољних послова Франку) Фратинију и италијанској
влади и држави за суштинску подршку европској интеграцији Србије", рекао је Тадић и
изразио наду да ће италијански парламент бити први који ће ратификовати Споразум о
стабилизацији и придруживању ЕУ са Србијом, након одмрзавања.

  

Говорећи о присуству Фијата у Србији, Тадић је рекао да нова улагања торинске
компаније могу позитивно утицати на технолошки развој Србије.
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Током Тадићеве посете Италији, додаје Анса, у Торину ће бити најављен нови модел
аутомобила који ће Фијат производити у фабрици у Крагујевцу.

  

Тадић је рекао да су за Србију такође важни "искуство и успешност Италије" у
пословању малих и средњих предузећа.

  

Када је реч о енергетској сарадњи, Тадић је навео и да је са руским председником
Дмитријем Медведевим недавно разговарао о пројекту Јужни ток који би требало да
омогући снабедвање Италије руским гасом преко балканских земаља.

  

(РТС)
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